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概覽
1. 包裝內容

太陽能板與電池儲存（×1）
（以下稱為裝置） 安裝支架（×1）

102030754, D

Use only power supplies listed in the Table.
Adapter manufacture Adapter model
Shenzhen Honor Electronic Co., Ltd ADS-10LA-06 05010EPCU/EPC(US), ADS-10RH-06 05010EPB (UK), 

ADS-10RH-06 05010EPG(EU), ADS-10RH-06 05010EPSA(SA), 
ADS-10RH-06 05010EPBR(BR), ADS-10RH-06 05010EPI(IN), 
ADS-12CG-06 05010EPC(JP)

Sichuan Jiuzhou Electronic Technology Co., Ltd DYS05200CQ-U, DYS05200CQ-E
A 5V2A adapter is recommended, if the power adapter is not included in the package.

Important Safety Information

Note: Please read the manual before using the device.

Caution: Do not block ventilation openings while the system is on, and keep at least 2 cm distance from ventilation openings and walls 
or other things which may block the openings.
Warning: Disposal of a battery into fire or a hot oven, or mechanically crushing or cutting of a battery that can result in an explosion.

Warning: Leaving a battery in an extremely high temperature surrounding environment that can result in an explosion or the leakage 
of flammable liquid or gas.
Warning: A battery subjected to extremely low air pressure that may result in an explosion or the leakage of flammable liquid or gas.
Warning: Dispose of used batteries according to the instructions.
Warning: Replace only with the same or equivalent type recommended by the manufacturer.
Caution: THE PRODUCT IS BUILT IN A REPLACEABLE BATTERY.
Warning: Do not ingest battery, Chemical Burn Hazard.
Caution: This product contains a coin/button cell battery. If the coin/button cell battery is swallowed, it can cause severe internal burns 
in just 2 hours and can lead to death.
Caution: Keep new and used batteries away from children.
Caution: If the battery compartment does not close securely, stop using the product and keep it away from children.
Caution: If you think batteries might have been swallowed or placed inside any part of the body, seek immediate medical attention.
Caution: Risk of fire or explosion if the battery is replaced by an incorrect type.
Warning: Do not attempt to disassemble, repair, or alter the device.
Warning: To avoid electric shock, please wear shoes with rubber soles. To avoid injuries, please wear glooves when maintaining the 
device. 
Warning: If you are not familiar with knowledge of cable laying and cable connection, please make sure that the power switch has been 
turned off before installation and maintenance.
Warning: If you want to disconnect the device from the power source, please unplug the DC power terminal that connects the power 
adapter and device.
Warning: Flame may spread outside and ignite nearby combustible material without front cover! Please reinstall the front cover 
correctly before normal operation.
Warning: Do not detach the front cover when the device is working properly. The front cover can only be detached when you need to 
restart the device. After restarting the device, please reinstall the front cover correctly before normal operation.

This symbol on the device indicates that the safety compatibility manual and / or installation manual must be read, which contains 
information related to the safe operation of the device.
Caution: Be sure to read these instructions before operating the equipment.

Warning: The separate earthing terminal must be permanently connected to earth.
Warning:  For SELV DC input: the DC power source shall comply with the Safety Extra-Low Voltage (SELV) requirements of EN/IEC 
60950-1, EN/IEC 62368-1.
Warning: The power source should meet limited power source or PS2 requirements according to IEC/EN 60950-1 or IEC/EN 62368-1. 

This symbol on the device indicates that the surface or component is overheating. If you touch this surface, you may cause personal 
injury.
Warning: To reduce the risk of personal injury due to overheating of the components, wait until the surface cools down before touching 
it.

Alternating current.

Direct current.

EN

Download the User Manual

User ManualScan 

Scan the QR Code
 by using Safari, Chrome (Get User Manual)

by using EZVIZ App (Add Your Device)

鑽孔模板 (×1) 螺絲套件（×1） 法規資訊 (×1) 快速使用指南 （×1）

設備的外觀以您購買的款式為準。
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2. 基本說明

* 開 / 關按鈕

電源線

太陽能板

輸入埠
LED 指示燈 *

安裝槽

* 重置按鈕

* 輸出埠

名稱 說明

LED 指示燈

緩慢閃綠燈：充電中。
恆亮綠燈 : 充滿電。
慢閃藍燈：運作正常。
藍燈持續亮起 5 秒：重置成功。
恆亮紅色：電池電量低。( 剩餘：3%-10%）
快速閃紅燈 : 電池電量低。( 剩餘： < 3%)

開 / 關按鈕
• 開啟電源：按住按鈕 2 秒。
• 關閉電源 : 按住按鈕 4 秒。

該設備在充電時無法關閉。

重置按鈕 短按按鈕 3 次以將所有參數設置為預設值。
此操作將刪除設備的歷史連接和綁定信息。請謹慎進行。

輸出埠 連接並供電給 EZVIZ 電池相機。
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為設備充電

此裝置支援兩種充電方式：電源適配器充電和太陽能光伏充電。
首次使用時，建議將設備充滿電。

 • 請勿在溫度高於 50 度或低於 0 度時替裝置充電。
• 該裝置在充電期間會自動開啟且無法關閉。要關閉，請先斷開電源。

1. 電源適配器充電
將設備使用電源適配器（DC5V 2A，需另行購買）和電源線連接到插座進行充電。

 • 不允許在戶外使用電源適配器為設備充電。
• 充電時，設備將自動開啟。
• 電源插座應安裝在靠近電源適配器的位置，並且應易於接近。

2. 太陽能光伏充電
將設備置於直射陽光下以自動將太陽能轉換為電力。充電期間，LED 指示燈會根據電池狀態閃爍。 

 如果設備關閉電源但持續處於陽光下，可能會啟動靜默充電（不會顯示指示燈）。要檢查充電狀態，短按開關按鈕 2 秒或通過
電源適配器充電啟動設備。
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將設備添加到 EZVIZ 應用程序
• 此設備專為EZVIZ電池相機設計。在添加之前，請先在 EZVIZ App 中添加一個兼容的電池相機。詳情請參閱相應攝影機的

使用手冊。 
• 如需了解更多有關兼容電池相機的信息，請訪問 EZVIZ 支持網站 support.ezviz.com。
• 應用程式介面可能因版本更新而有所不同，以您手機安裝的應用程式介面為準。

1. 前往電池攝影機的預覽頁面，點擊「設定 -> 電池 -> 太陽能板與電池儲存」，進入太陽能板與電池儲存頁面。
2. 點擊「連結」並掃描設備的 QR 碼。 
3. 輕觸「下一步」完成綁定。

4. 點擊「設定 -> 電池 -> 附帶電池儲存的太陽能板」以檢查電池電量或根據需要取消設備連接。

support.ezviz.com
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安裝
1. 安裝位置

安裝位置要求：
• 選擇一個全天都有充足陽光照射的地點，避免受到樹木、建築屋簷或其他物體的遮蔽。
• 請保持設備與電池攝影機之間的距離不超過3米（設備電源線的最大長度），並確保電源線自然放置且無拉力。
• 請勿安裝在易受水影響的區域或靠近高反射表面（例如，距離玻璃幕牆1米以內），以防止水損或光污染干擾。
• 請與發熱設備（例如空調室外機）保持至少1.5米的距離，以避免影響設備的散熱。

避免建築屋簷的遮蔽

請與散熱設備保持至少1.5米
的距離

確保電纜自然放置且無拉力

請勿安裝在容易積水的區域 
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2. 安裝固定支架

牆面安裝

1. 將鑽孔模板黏在乾淨且平整的表面上。
2. (僅限水泥牆/天花板)選擇乾淨且平坦的牆壁,螺絲孔並插入釘。
3. 使用螺絲固定安裝支架。

在鑽擴張螺栓孔時，請確保鑽頭直徑為 6 毫米，且孔深不小於 35 毫米。

安裝於柱子
使用環(另購)將安裝架固定在柱子上。
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3. 安裝裝置

1. 將安裝支架的頂部與設備背面的凹槽對齊，向下滑動直到聽到「咔嗒」聲，表示設備已完全安裝在安裝支架
上。

1

2. 按照圖中所示方向鬆開齒輪，調整設備並確保其面向陽光。調整後，請將齒輪擰緊以防鬆動。

1

2
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4. 連接電池攝影機

• 注意 : 作為替代充電設備，該裝置所產生的電量可能會受到其實際周圍環境的影響，主要包括陽光的強度和照射時間的
長短。如果電池攝影機即將耗盡電量，請記住僅靠此設備無法確保攝影機保持正常運作狀態。 

• 為了保護電池攝影機的電池，當內部電池超過安全溫度限制（受環境溫度、陽光強度等影響）時，充電將自動停止。
• 定期清理太陽能板表面的灰塵和碎屑，以避免降低發電效率。

1. 將設備的輸出電源線連接到電池相機的電源端口。

2. 如果電源線過長，可以使用安裝支架上的線夾進行收納。

如需其他詳細資訊，請造訪 www.ezviz.com。
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